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ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE FACULTAT DE FILOSOFIA I 

LLETRES 

 

Identificació de la sessió 

Data: 7 de febrer de 2024 

Lloc: sala de reunions de l’edifici Ramon Llull 

Caràcter: reunió ordinària 

Hora: 10 hores, en segona convocatòria 

 

Assistents 

 

Miquel Deyà (degà), Tatiana Casado (vicedegana), Lourdes Pereira (vicedegana), Francisco 

J. Falero (vicedegà), Joan González (vicedegà), Eva M. Pérez (vicedegana), Joana Maria 

Petrus (vicedegana), Jesús Revelles (vicedegà), Isabel Escandell (secretària), Teresa Adame, 

Miquel Àngel Capellà, Francesca Comas, José Luján, Carolina Sitges, Marian Amengual, 

Patricia Bastida, Laura Camargo, Fernanda Caro, Magdalena Cerdà, Aina Maria Coll, Miquel 

Àngel Coll, Julián García, Pedro Guijarro, Antònia Juan, Lucía Loureiro, Joan Antoni 

Mesquida, Joana Maria Mestre, C. Mercè Picornell, Guillem Pons, Margalida Pons, Maties 

Reus, Pere Salas, Cristina Suárez, Jens Oliver Todt, Maria del Mar Vanrell, Magdalena Font 

i Virgínia Ramon (administradora de centre).  

 

Excusen la seva absència: Magdalena Llompart, Maria Isabel Ripoll, Lucrecia Burges, Albert 

Cassanyes i José I. Prieto. 

 

Ordre del dia: 

 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior, de 17 de novembre de 2023. 
2. Informacions del degà. 
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3. Informació i aprovació, si escau, de la proposta de premis extraordinaris de final d'estudis 
del curs 2022-23.  

4. Torn obert de paraules. 
 
 

Desenvolupament de la sessió 

 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior, de 17 de novembre de 2023 

No hi ha intervencions. S’aprova l’acta per assentiment. 

 

2. Informacions del degà 

 

En primer lloc, el degà indica que no ha presentat un pressupost per a l’any 2024, ja que 

dependrà d’una altra persona, referint-se al nou degà. Seguidament, presenta una llista de 

despeses executades l’any 2023 i que encara no s’han pogut abonar per raó del tancament 

de tresoreria: la partida de 5.000 euros per dotar l’aula d’informàtica de l’edifici Beatriu de 

Pinós, emprada fonamentalment pels estudis de Geografia; el manteniment de l’estàtua de 

Guillem Sagrera i del jardí que l’envolta, davant l’edifici Ramon Llull; la despesa dels quatre 

volums d’actes de la Junta de Facultat. Tots aquests càrrecs seran abonats amb els 

romanents del pressupost ordinari de l’any 2023. El degà fa una referència al canvi del 

sistema comptable i agraeix la tasca que han desenvolupat durant molts anys les senyores 

Margalida Bordoy i Margalida Dols. Fa saber que la persona de referència en aquests 

moments és la senyora Francisca Pujol. 

 

En relació amb la comissió acadèmica, el degà remarca la importància dels nous documents 

normatius que s’han d’enviar al Consell de Govern per aprovar-los: el Reglament acadèmic, 

el document de permanència dels alumnes i el reglament que regula el frau acadèmic. 

També, amb el permís del doctor Mesquida, informa que s'han modificat les ponderacions 

de les assignatures per a la PBAU del curs 2025-26. 

 

 

No hi ha intervencions. 
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3. Informació i aprovació, si escau, de la proposta de premis extraordinaris de final 
d'estudis del curs 2022-23 

 

A petició del degà, la secretària presenta els candidats:  

 

- Grau d’Estudis Anglesos: Pérez Martín, Marina 9,24 

- Grau de Filosofia: Grygorczuk, Victoria Weronika  9,21     

- Grau de Geografia:  Deserta 

- Grau d’Història de l’Art (pla 2014): Orfila Beltran, Enric 9,51   

- Grau d’Història:                            Fernández de Heredia Socias, Martina 9,16   

- Grau de Llengua i Literatura Catalanes: Cladera Mut, Laura 8,75 

- Grau de Llengua i Literatura Espanyoles: Lladonet Rigo, Catalina 8,51 

       - Grau de Treball Social:    Bauzà Cantallops, Esperança  8,68 

 

No hi ha intervencions dels assistents. 

 

S’aprova la proposta per assentiment.  

 
4. Torn obert de paraules 
 
El degà expressa el seu agraïment a tots els vicedegans, la secretària, els administradors de 
centre i el personal tècnic, de gestió i d'administració i serveis que han col·laborat en la 
gestió de la Facultat durant els dos darrers mandats. També dona les gràcies als membres 
de la Junta de Facultat, caps de departament, professors i alumnes. 
 
Seguidament, indica que exposarà alguns matisos. Comenta que el nomenament dels 
vicedegans ha estat una responsabilitat exclusivament seva. A més, considera que ha assolit 
l'objectiu fixat per a aquests vuit anys de transparència en la gestió, com es recull als volums 
enquadernats de les actes de la Junta de Facultat que mostra a la sala. Pel que fa a aquests 
volums, agraeix la feina de la secretària i demana que quedin dipositats als serveis 
administratius. 
 
Al·ludint a l’eficàcia com una forma de legitimitat, el degà presenta un resum de les tasques 
desenvolupades. Han aprofundit en les convocatòries complementàries, gestionades de 
manera competitiva, així com la resta de convocatòries. En relació amb la convocatòria de 
pràctiques, han lluitat per obtenir el millor finançament enfront d’altres centres. A través 
de convocatòries, han finançat esdeveniments commemoratius i activitats dels estudiants. 
En reconeixement a l’excel·lència d’alumnes, han impulsat els premis als millors treballs de 
fi de grau, i també han concedit ajudes per a la mobilitat interuniversitària. Agraeix a la 
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doctora Amengual el suport en les convocatòries lligades a l’obtenció de l’acreditació dels 
nivells B2 i C1 de llengua anglesa, iniciativa que únicament es duu a terme en aquesta 
facultat. Indica que s’han avalat les propostes de projectes d’internalització, els projectes 
d’innovació docent i de cursos d’estiu (fins i tot, n’han finançat un). El degà fa esment de 
l’època marcada per la COVID com un període espantós per a la gestió, que han superat 
gràcies als vicedegans i professors. Incideix en la important inversió realitzada a les aules, 
amb la incorporació d’ordinadors, i a la Sala de Graus de l’edifici Ramon Llull, ara habilitada 
com a espai per a videoconferències.  
 
Amb esperit crític, el degà esmenta alguns assumptes de la UIB que, al seu parer, haurien 
de millorar. Critica la gestió que depèn del Vicerectorat de Campus i Universitat Saludable. 
També, la política dels nous títols, que no va tenir en compte ni va acceptar la proposta de 
la Junta d'un títol en Llengües Modernes. Esmenta el desacord envers les propostes que es 
plantegen al Llibre Blanc del Consell Econòmic i Social de la Comunitat Autònoma. 
 
El degà defensa la biblioteca de l’edifici Ramon Llull per als nostres alumnes i es manifesta 
en contra que la tanquin durant les setmanes d’exàmens. Destaca la duresa dels dos 
processos d’acreditació dels títols i lamenta la inutilitat posterior. 
 
El degà conclou destacant la seva dedicació durant aquests anys a la Facultat, de la qual ha 
estat un honor haver estat el degà, i reitera el seu agraïment. 
 
Seguidament, intervé la secretària de la Facultat, que dona les gràcies al degà, als 
vicedegans, als administradors de centre, al personal tècnic, de gestió i d’administració i 
serveis, i als professors amb els quals ha treballat durant aquests vuit anys. Pel que fa als 
volums d’actes de la Facultat, remarca que recullen la tasca desenvolupada per tots els 
secretaris que l’han precedida.  
 

No havent-hi més assumptes per tractar, es tanca la sessió, de totes les quals coses, com 

a secretària, don fe. 

 

 

 

Ana J. Cañas Lerma 

Secretària de la Facultat de Filosofia i Lletres 
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